
  

   
  Skolebestyrelsesmøde  
  Tirsdag d. 3. juni 2025, kl. 17.00 – 19.00      
  Mødet afholdes på Egebjerg Skole 
 
  Der vil som vanligt være lidt forplejning i forbindelse med mødet - Husk at 

melde afbud i god tid, hvis du ikke deltager. 
 

Dagsorden 
 

Referat 

Deltagere: 
Kristine Berg, Signe Vang Nielsen, Lærke Malmbak 
Stounberg, Samuel Rasmussen, Rafael V. Clausen 
Levald, Jannie Jul Hansen Frederiksen, Morten Is-
høy, Thomas Nielsen, Theis Hellesøe, Maj Bjørn-
holdt Kjærsig, Rikita Singh Petersen, Jeanette Pet-
tersson, Tina E. Ravn, Maja Lerche Nielsen, Stine 
Heskiassen, Krista Clausen og Trine H. Mortensen 
 

Afbud: Maja Lerche Nielsen, Jannie Jul Hansen Fre-
deriksen, Signe Vang Nielsen 
 
Lærke Malmbak Stounberg, Samuel Rasmussen, 
Rafael V. Clausen, Thomas Nielsen, Rikita Singh Pe-
tersen, Tina E. Ravn 
 
Tilstede:  
Kristine Berg, Morten Ishøj, Theis Hellesøe, Jea-
nette Pettersson, Stine Heskiassen, Krista Clausen 
og Trine H. Mortensen, Maj Bjørnholdt Kjærsig 
 

39. Godkendelse af referat  
Tid: 2 min. 
 

Godkendt. 

40. Godkendelse af dagsorden  
Tid: 2 min. 

Godkendt. 

41. Årsberetning  
v/Kristine 
Tid: 25 min. 
 

 
 Se bilag 1. 

42. Høring; Politiske ambitioner på 
børneområdet. 
(høringsfrist 29.08.2025) 
v/Kristine 
Tid: 25 min. 
 

Et meget overordnet papir. Lidt pudsigt at sende 
ambitioner i høring.  
Flotte og store ambitioner, men hvordan bliver det 
gjort konkret i praksis?  
Fx AKT-arbejdet på skoleområdet. 
En bekymring for, om ressourcerne (kompetencer) 
følger med til eleverne i skolen, når segregeringen 
til specialskoletilbuddene skal være mindre. Læ-
rerne er ikke klædt på til det. Behov for kompe-
tenceudvikling for at løfte opgaven.  
 
Gode ambitioner men der er behov for at skolerne 
har ressourcer, så de kan møde børnene i deres 
behov. Det er godt at flest mulige børn og elever 
er i almenområdet, men vigtigt at få viden og 
kompetencer ud i almenområdet, så vi kan løfte 
opgaven.   
 
Kommunikationen med forældrene, forældrean-
svar.  
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Vi kan se, at mange familier afsøger og flytter 
rundt mellem kommunens skoler og det har konse-
kvenser for hele området.  
Vi kunne godt ønske os, at visionen blev positivt 
formuleret – ressourcesynet på ambitionen, inklu-
sion, frem for segregering, som opleves som et 
voldsomt ordvalg af SB. 
 
Overordnet gode ambitioner med et anerkendende 
og inkluderende børne- og elevsyn. Det hele af-
hænger af, hvordan det kommer til at fungere i 
praksis, og det handler om de rette kompetencer 
og ressourcer. 
 

43. Krisehåndtering- kort orientering  
v./Kristine 
Tid: 10 min. 
 

Der er interne sorg- og kriseplaner, med en 
beskrivelse af, hvordan vi agerer i forskellige situ-
ationer. En god handleanvisning og tjekliste/op-
slagsværk. 
Kommunalt har vi to krisepsykologer til medarbej-
derne, som er et kriseberedskab, der kan komme 
ud, når vi har behov for det fx ved et barns død el-
ler en ulykke. 
Revideres løbende.  
Graden af hvad vi kan melde ud til alle forældrene 
på skolen, er tavshedsbelagt og afhængigt af, hvad 
vi får samtykke til at melde ud, men personalet er 
orienteret som samlet gruppe og vejledt ift. krise- 
og sorghåndtering.  
 
 

44. Billeder af bestyrelsen, fortsat 
v/Kristine 
Tid: 5 min. 
 

De sidste sendes billeder til Clara, som koordine-
rer. Claras mail:  
clkje@odsherred.dk  

45. Nyt fra Egebjerg Skole; Er der no-
get nyt i gang? Samt lidt om hvordan 
man arbejder med klima  
v/Krista  
Tid: 15 min. 
 

Lærergruppen og ledelsen var på PBL-konference 
på Langhøjskolen i går m. h. p. kompetenceudvik-
ling af skolens projektbaserede og praksisoriente-
rede arbejdsform. Forældre var på ekskursion med 
skolens elever til Sandskulpturfestivalen i Hunde-
sted. Vi fik ikke så meget inspiration med hjem. Vi 
blev bekræftet i at vi er rigtig godt i gang og er 
nået meget langt.  
Krista er blevet en del af et PBL-ledernetværk 
m.h.p. fortsat ledelsesfaglig understøttelse af im-
plementeringen.  
Næste skoleår tager vi hul på år 3. Vi glæder os!  
Fokus vil være på visuel understøttelse af arbejds-
formen og kommunikationen om PBL til foræl-
drene. 
 

46. Nyt fra Egebjerg dagtilbud/SFO; 
v/Stine 
Tid: 10 min 
 

I børnehaven har vi et faldende børnetal. Efter 
sommerferien har vi 20-22 børn. Så lavt har det 
ikke været i de seneste 9 år. I år er vi 28 børn, 
men vi har også været oppe på 46 børn. Børnetal-
let svinger.  
Vi har lige ansat en pædagogmedhjælper. Efter 
sommerferien vil der være fire ansatte i børneha-
ven. Stine har også timer i børnehaven. 

mailto:clkje@odsherred.dk
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Det er svært at forudse børnetallet og dermed 
også økonomien for driften af børnehaven. Ege-
bjerg har et stort opland.  
Vi arbejder med pædagogiske læreplaner. Vi er 
ved at afslutte dette års læreplan. Det politiske 
udvalg har bedt om at alle dagtilbud mødes med 
dem en dag til en workshop om børnehavens fo-
kusområder. Ny læreplan opstarter 1. august.  
SFO’en har afholdt en pædagogisk dag. Udarbej-
delse af pædagogisk årsplan.  
Grisen har det godt og skal slagtes til august/sep-
tember. Sammen med skolen har vi et projekt-
emne om råvarer, hvor grisen skal tilberedes og 
spises.  
 

47. Møder kommende skoleår (forslag 
til datoer og tid): 
Datoer: 9/9 (der er høring budget 2026), 6/10 
(inkl. BUU), 12/11, 9/12, 20/1, 25/2, 26/3, 5/5, 
10/6. Tid: kl.17-19? 
v/Trine 
Tid: 10 min. 
 

Det første møde er 2/9 – høring af budget skal be-
handles.  
 
Mødet i oktober starter kl. 16 som forlængelse af 
mødet med BUU.  
 
10/6 rykkes til en uge før eller efter. 
 
Hvad motiverer til, at man kommer til møderne? 
Skal der være færre og lidt længere møder?  
 
Mødetidspunktet passer godt. Vi fortsætter med 
det.  
 
Mødedatoerne med forbehold for, hvad der ram-
mer kalenderen.  
 

48. Nyt fra afdelingsråd 
Tid: 5 min. 
 

Der er afholdt Markedsdag i Egebjerg for to uger 
siden. Afdelingsrådet er tovholder på dagen.  
 

49. Nyt fra Skoleleder 
v/Trine  
Tid: 2 min. 

 

Odden, Nykøbing og Egebjerg Skole kom ikke med i 
skolemadsmidlerne fra ministeriet.  
Fire skoler fra Odsherred er blevet udtrukket ved 
lodtrækning, desværre ikke os.  
 
Vi er i tænkeboks ift. hvad vi gør herfra og vil 
kigge på, hvad det kan koste at Vi er bekymrede 
for hvad det gør ift. konkurrencen skolerne imel-
lem.  

50. Nyt fra bestyrelsesforperson 
v/Kristine 
Tid: 2 min. 
 

Intet nyt.  

51. Opsummering af hovedpunkter til 
AULA. 
v/Kristine 
tid: 2 min. 
 

Gennemgang af årsberetningen. Vedhæftes.  
Første møder i det nye skoleår er et åbent møde, 
hvor interesserede kan komme og være med for at 
se, om det kunne være noget, man som forældre 
kunne deltage i.  

EVT. 
 

 

Punkter til de kommende møder:  
 
 

SoMe (hvad har der været af opslag på de sociale 
medier siden sidst?) 
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Næste møde(r): Næste møde: 
 

 


